





Корнев A. B. Kornev A.V.



Сатарина Г. Г. Satarina G.G.

## Дуальное образование — важный шаг в развитии профессионального образования

Dual Education as an Important Step in the Development of Professional Education

В статье содержится информация об участии Ярославской области в проекте «Подготовка рабочих кадров, соответствующих требованиям высокотехнологичных отраслей промышленности, на основе дуального образования», реализуемого в Российской Федерации. Статья знакомит с целями и содержанием проекта, его участниками. Адресована представителям бизнес-сообщества, профессиональным образовательным организациям.

The article gives information on participation of Yaroslavl region in the project "Training labour force relevant to the requirements of high technology industries based on dual education" which is being implemented in the Russian Federation. The purpose of the article is to present the project aims, content and participants. The content of the article is addressed to representatives of the business community, professional education organizations.

**Ключевые слова:** дуальное образование; организационные модели взаимодействия образовательного учреждения и предприятия; центр коллективного пользования.

**Key words:** dual education; organizational models of interaction between an educational organization and an enterprise; common use center.